
                                                                                                                           
 
 

                                  AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 

       
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA 4 DE MARÇ DE DOS MIL CATORZE 
 
Dia: 4 de març de 2014. 
Hora: 20 hores  30 minuts 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
Hi assisteixen: 
 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                            IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell                   IPG 
Sra. Maria Lluïsa Pla Isern                            IPG 
Sr. Toni Marí Enseñat                                     PSOE 
Sra. Isabel Martin Roman                            PSOE 
Sr. Antonio Deudero Mayans                      PP 
Sra. Maria Teresa Pons Picó                         PP 
 
La secretària interventora, Margalida Mulet Cañellas 
 
Excusen la seva absència 
Sr. Victor Douat Rigo                                    PSOE 
Sr. José Frias Cano.                                       PP 
 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DEL PRESSUPOST I DE LA PLANTILLA DE PERSONAL PER A L’EXERCICI 2014. 
 

La Sra. Margalida Morell, Regidora d’Hisenda, comença explicant que el 
Pressupost per a l’exercici 2014 ,els ingressos s’han calculat damunt els ingressos reals 
de l’exercici anterior.  

 
En allò que afecta als ingressos de l’ajuntament, és molt destacable que a més 

de la mancança d’ajudes per a la realització de noves inversions, s’ha d’afegir que 
s’han anat retirant algunes de les subvencions, ajudes o convenis dels que disposàvem 
durant aquests darrers anys (subvencions del SOIB per a la contractació de l’AODL, i 
CCLL, conveni SPAP Son Bru, programa teleassistència.  

 
També s’han reduït de forma considerable altres aportacions i ajudes 

d’administracions supramunicipals com el Fons de compensació municipal i el PPSB. 
 
La conseqüència és que tot i les revisions de taxes i preus públics municipals, ens 

trobem en una situació en que disminueix el pressupost d’ingressos pel 2013. 
 
 Des de l’any 2012 es confeccionen uns pressuposts basats en les previsions reals 

d’ingressos que ha donat bons resultats. Per aquest any, es manté el mateix criteri fent 
les revisions a partir dels ingressos reals obtinguts l’any anterior.  

 



El pressupost d’ingressos és molt semblant al de 2013. Es produeix un augment 
de 3.289,02 € seguint el criteri de no augmentar la càrrega econòmica als veïns i veïnes 
del municipi. 

 
El canvi més important respecte a aquests anys anteriors, és que no s’havien 

tingut en compte durant 2012 i 2013 els ingressos recaptats per la via executiva. En 
aquests pressuposts de 2014, hem afegit la previsió dels ingressos per aquesta via, 
calculats aplicant el percentatge recaptat l’any anterior per a cada impost i taxa 
sobre la diferència entre els padrons i el recaptat real. 

 
 
Pel que fa a la despesa, destacar que en general s’ha continuat amb el criteri 

de mantenir la mateixa despesa que l’any passat en tots aquells serveis que són 
d’obligatòria prestació per part de l’ajuntament però donant el màxim de prioritat als 
aspectes socials, culturals, ambientals i participatius, que són els que han de marcar 
aquesta legislatura i més encara en un context social tan complicat com l’actual.               
  

Destaca en aquest sentit la creació del Fons per fer front a dificultats socials i en 
general el pressupost de despeses en les àrees d’educació, promoció social, cultura i 
esports, fent a continuació una explicació exhaustiva de la Memòria de dits 
Pressupostos i que consta a l’expedient 

 
Així mateix, amb el Pressupost es presenta la Plantilla de Personal, i les Bases 

d’Execució  
 

Una vegada s’ha donat compte del Pressupost, Bases d’Execució i Plantilla de 
Personal per a l’exercici 2014, així com de la documentació que l’acompanya, així 
com els informes d’intervenció, i de la Comissió Informativa Especial de Comptes, es 
proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent  
 
 
ACORD: 
 

PRIMER.- Aprovar inicialment el Pressupost de l’Ajuntament de Puigpunyent per 
a l’exercici 2014, juntament amb les Bases d’Execució, amb el següent resum per 
capítols:  

 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
  
  

PRESSUPOST 2014. DESPESES 
CAPITOL 1 651.999,63  
CAPITOL 2 950.409,85  
CAPITOL 3 95.468,94  
CAPITOL 4 90.306,86  
  
CAPITOL 6 6.000,00  
CAPITOL 7 24.954,57  
CAPITOL 8 0,00  
CAPITOL 9 178.418,00  

TOTAL 1.997.557,85  
  
  



  
PRESSUPOST 2014. INGRESSOS  

CAPITOL 1 935.489,74  
CAPITOL 2 33.957,41  
CAPITOL 3 441.791,24  
CAPITOL 4 586.319,46  
CAPITOL 5  
CAPITOL 6  
CAPITOL 7  
CAPITOL 8  
CAPITOL 9   

TOTAL 1.997.557,85  
 
 
 
 

 
 

SEGON.- Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 
llocs de feina reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 

 
PLANTILLA DE PERSONAL 

 
 

CATEGORIA 
 

LLOCS 
 

GRUP 
 

VACANTS 
A.- PERSONAL FUNCIONARI    

1. Habilitació de caràcter estatal    
     1.1 Secretaria intervenció 1 A1 0 
2. Escala Administració general    
     2.1 Subescala administrativa 1 C1 0 
     2.2 Subescala auxiliar 1 C2 1 
     2.3 Auxiliar i notificador  1 C2 1 
3. Escala Administració especial    
     3.1 Subescala tècnica    
        3.1.1 Arquitecte tècnic 1 A2 1 
     3.2 Subescala serveis especials    
        3.2.1 Auxiliar policia local 2 C1 0 
        3.2.2 Auxiliar policia local turístic 1 C1 1 
B.- PERSONAL LABORAL LLOCS VACANTS  

1.1 Auxiliar atenció al públic 1 1  
1.2 Auxiliar Administratiu 3 2  
1.3 Oficial I manteniment 1 0  
1.4 Oficial II manteniment 1 1  
1.5 Peó manteniment 1 1  
1.6 Peó recollida residus 3 2  
1.7 Operari servei aigua 1 0  
1.8 Treballadors familiars 2 0  
1.9 Encarregat biblioteca 1 1  
1.10 Agent d’ocupació i 
desenvolupament local 

1 0  

1.11 Operari serveis subalterns 1 1  



1.12 serveis dinamització sociocultural 1 1  
 
TERCER.- Exposar al públic el Pressupost per a l’exercici 2014, les Bases d’Execució i la 
Plantilla de Personal aprovats durant un termini de 15 dies, mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el tauló d’anuncis d’aquest Ajuntament, als 
efectes de que qualsevol persona pugui formular les reclamacions que estimi 
oportunes. En el supòsit de que no es presentin reclamacions, elevar a definitius 
aquests Acords. 
 
QUART.- Remetre còpia a l’administració de l’Estat així com a la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears 
 
en el debat posterior hi ha les següents intervencions: 
 

Seguidament el portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero comença la seva 
intervenció dient que,  es imprescindible que s’aprovin els Pressupostos dins els terminis 
legals establerts i que enguany s’aproven cinc mesos tard. No hi ha hagut consens per 
perfilar el Pressupost, ja que el PP no hi ha tingut cap intervenció, no han estat 
participatius ni consensuats, en aquest moments s’ha fet una transcripció de sa 
memòria però no s’ha fet un anàlisis polític. 

 
En quant a la plantilla de personal es relaciones plaçes vacants i no  es diu si 

per part de l’Ajuntament es té previst cobrir-les. Tampoc es tá aprovat el catàleg de 
llocs de feina. 

 
La previsió real dels ingressos i despeses es fàcil ja que els Pressupostos es 

confecciona una vegada liquidats es de l’any anterior. 
 
En relació als ingressos es una bona noticia el conveni subscrit amb la CAIB. Es 

redueixen un 20% els valors cadastrals lo que també es una bona noticia, ja que 
aquesta reducció es fera a nivell general.. 

 
També dona gracies a l’IMAS del CIM en relació al conveni subscrit del Pla de 

Prestació Socials  Bàsiques i a la Conselleria de Funció Pública , pel Fons de Seguretat 
Pública. ,baldament consideri que hi ha poca qualitat en quant al tema de Protecció 
Civil. 

També cap destacar la subvenció del CIM en quant a la confecció de 
Planejament Urbanístic 

 
En relació a altres serveis, no li pareix correcte que la neteja de vies publiques es 

faci tot a través de serveis externs, en quant al benestar animal, troba que la despesa 
es molt limitada i mes després haver aprovat l’ordenança. 

 
En quant a l’Unitat Bàsica de Salut no hi ha cap esforç cap a la Residència de 

Son Bru, i en relació a les activitats de joventut i esportives no s’especifica a quines 
instal·lacions es duran a terme. 

 
Es una bona noticia que es preveuen millores pel comerç i les petites empreses, 

però no s’especifiquen quines seran aquestes millores ni la promoció turística a que es 
destinaran 

 
A l’informa de Secretaria hi troba a falta una reflexió sobre l’extemporitat dels 

terminis d’aprovació dels Pressupostos, així com un informe de Comissió Informativa 
mes extens 

 
Les Bases d’execució li pareixen correctes i les despeses reals. 
 



En relació al tractament de residus dona l’enhorabona per la rescissió del 
contracte de les compostadores, baldament el vot en contra del PSOE. Dona suport a 
la vigilància del punt verd 

 
En quant a la promoció social el 2014 recupera les xifres del 2013, malgrat es 

retiren l’assistència a persones dependents. En quant a la promoció educativa davalla 
a resultes de les faltes de sol·licituds. 

 
No queda clar quines actuacions es volen fer a la Biblioteca,la promoció 

cultural queda igual, en canvi en relació al Patrimoni Històric s’ha duplicat i no queda 
clar perquè., tampoc en quant a la promoció i foment de l’esport. 

 
 Relació al material d’oficina , comunicacions i electricitat pugen en lloc de 

davallar quant era prioritat de l’equip de govern el davallar-los 
 
També demana el Sr Deudero damunt el Pla turístic del Municipi, contestant-li el 

Senyor batle que encara no ni ha. 
 
Per part del Senyor Toni Marí del PSOE es diu que es el primer pressupost 

anivellat en quant a la gestió diària. També hi ha un romanent positiu que segons la 
nova normativa es pot utilitzar per promoció econòmica i turística, neteja de carrers i 
promoció social, així com per inversions. 

 
El Sr Deudero anticipa que el seu grup s’abstindrà de l’aprovació del present 

pressupost ja que no hi ha hagut debat ni participació del seu grup en la confecció 
dels mateixos i mes tenint en compte que el PP es l’únic grup de l’oposició, per la qual 
cosa mirarà fil per randa tots el documents, malgrat les agradaria que aquesta postura 
no fos mirada mes que com un debat polític necessari. 

 
 Manifesta el Sr Deudero que s’ha de dinamitzar el municipi a nivell social i 

econòmic i que la major part dels doblés venen del Govern i del CIM, precisament per 
resultat que ha donat prémer el cinturó a ses administracions públiques amb la política  
duita a terme pel PP 

 
El Sr Batle expressa que el Plenari de l’Ajuntament sempre serà un espai de 

debat en quant als assumptes que afectin al Municipi. Qualsevol pregunta es 
contestarà sempre amb tota sa pulcritud i exactitud necessària, i considera que el PP 
te tot el dret a examinar tots els documents que consideri necessaris. En quant a la 
participació del PP en la confecció dels mateixos, aquesta han estat enviats als 
diferents grups dintre els terminis legals establerts, i aquest document ha tingut per part 
del PP la mateixa reacció que altres documents , com son les NNSS que varen ser 
enviades amb dos mesos d’antelació a la seva aprovació pel plenari. En relació al 
ter4mini d’aprovació del pressupost, manifesta el Senyor Batle que Puigpunyent 
estadísticament es un dels Municipis que mes aviat l’ha aprovat inicialment, ja que a 
data d’avui de 32 Municipis del PP, 16 encara no ho han aprovat encara inicialment 

 
En quant a les dades que es contenen als Pressuposts son realment ajustades i 

prova d’això es que l’anterior pressupost de l’exercici del 2013 només es va haver una 
desviació pre3ssupostària de un 2% aproximadament. 

 
Aquest Pressuposts que es presenten avui al Plenari compleixen tres objectius: 
1.- Fer front a les obligacions i serveis de caire Municipal 
2.-Fer inversions i millores 
3.- Continuar amb la promoció cultural, educativa i social del Municipi    
Incrementant els serveis Municipals sense que el ciutadà vegi incrementada la 

seva despesa 
 



 
 Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per 4 vots a favor (2 del grup 

municipal Independents i 2 del PSOE) i 3 abstencions del grup PP. 
 

I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 22 
hores deu minuts  i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretaria 
Interventora de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle,                                                      La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                              Margalida Mulet Cañellas 
             
                                                                                                                     


